
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 28.06.2016 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 8η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 146η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 28.06.2016 

 
ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ: 5911/12-07-2016 

Ανάκληση της υπ΄αριθµ. 172/2015 Απόφασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και 

υποβολή προς έγκριση της οικονοµοτεχνικής µελέτης βιωσιµότητας της 

*ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. Α.Ε) – Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α* και 

έγκριση της συµµετοχής του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου στην αύξηση του 

Μετοχικού Κεφαλαίου της εν λόγω εταιρίας .  

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος (ΑΠΩΝ) 

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

5.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

7.ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

8.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

9. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

12.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

13.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

14.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

2.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

3.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΚΑΜΠΟΥΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

5.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

4. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

5. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

6.ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

7.ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

2.ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

 

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ.5363/22-06-2016 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Το 9ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 4ο 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 

 Οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Σουλδάτος Απόστολος και κ. Βασταρδής 

Κωνσταντίνος , προσήλθαν κατά την διάρκεια της συζήτησης του 1ου θέµατος εκτός 

ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος προσήλθε κατά την διάρκεια 

της συζήτησης του 5ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης και αποχώρησε από την 

συνεδρίαση κατά την διάρκεια της συζήτηση του  9ουθέµατος της ηµερήσιας 

διάταξης(το οποίο προτάθηκε και συζητήθηκε µετά το 4ο θέµα της ηµερήσιας 

διάταξης). 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος, προσήλθε πριν τη 

συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Μετά τη συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. ∆ήµαρχος και 

ο Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Κοντογιώργος Απόστολος, απάντησαν 

προφορικώς σε ερωτήσεις που είχαν τεθεί στην προηγούµενη συνεδρίαση από την 

επικεφαλή της µείζονος µειοψηφίας, κ. Σαµαρά Μαρία. 

Στη συνέχεια, η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία, έθεσε 

προφορικώς ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά της συνεδρίασης),σχετικά την κατάσταση του κοιµητηρίου της Τ.Κ. 

Μακρυρράχης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, ενηµέρωσε το σώµα 

σχετικά µε εγκύκλιο του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης για την απασχόληση και 

ασφάλιση αλλοδαπών εργατών, καταθέτοντας σχετικό δηµοσίευµα από το διαδίκτυο 
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και ζήτησε, από τον Πρόεδρο της Αγροτικής Επιτροπής, κ. Βασίλειο Καουνά και τον 

κ. ∆ήµαρχο, να προχωρήσουν σε ενέργειες για την ενηµέρωση των δηµοτών µας. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, έθεσε προφορικώς 

ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά της 

συνεδρίασης)για την κατάσταση του οδικού δικτύου του ∆ήµου, το λεωφορείο στον 

οικισµό Αγίου Ιωάννη και τη λειτουργία της µπάρας εισόδου και εξόδου στον οικισµό 

Παπά Νερό. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Μπρίζης Θεόδωρος, ενηµέρωσε το σώµα για την 

κατάσταση του Αθλητικού Κέντρου Τσαγκαράδας. 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 8ης Τακτικής  Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου, στην Ζαγορά, την 28.06.2016, ηµέρα Τρίτη  και ώρα 

20:00. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

  

ΘΕΜΑ : 1ο
 

Ανάκληση της υπ΄αριθµ. 172/2015 Απόφασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και 

υποβολή προς έγκριση της οικονοµοτεχνικής µελέτης βιωσιµότητας της *ΕΤΑΙΡΙΑΣ 

ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. Α.Ε) – Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α* και έγκριση της 

συµµετοχής του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου στην αύξηση του Μετοχικού 

Κεφαλαίου της εν λόγω εταιρίας . 

 

Ο κ.  Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την εισήγηση του κ. ∆ηµάρχου µε 

θέµα: «ΑΝΑΚΛΗΣΗ ΤΗΣ ΑΡ. 172/2015 ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΚΑΙ ΥΠΟΒΟΛΗ ΠΡΟΣ ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΟΤΕΧΝΙΚΗΣ 

ΜΕΛΕΤΗΣ ΒΙΩΣΙΜΟΤΗΤΑΣ ΤΗΣ *ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. 

Α.Ε) – Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α* ΚΑΙ ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΗΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ 

ΖΑΓΟΡΑΣ – ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ ΣΤΗΝ ΑΥΞΗΣΗ ΤΟΥ ΜΕΤΟΧΙΚΟΥ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ ΤΗΣ ΕΝ 

ΛΟΓΩ ΕΤΑΙΡΙΑΣ», στην οποία αναφέρονται τα παρακάτω: 

 

*********************** 

 
Σύµφωνα µε την µε αριθ. 172/2015 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

εγκρίθηκε η συµµετοχή του ∆ήµου στην αύξηση του µετοχικού κεφαλαίου της 

ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. Α.Ε) – Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α. 

Ειδικότερα στο πλαίσιο της από 10-06-2015 απόφασης της Γενικής Συνέλευσης των 

µετόχων της ανωτέρω εταιρίας περί αύξησης του µετοχικού της κεφαλαίου κατά 
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ποσό 150.000 ευρώ το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αποφάσισε, κατά πλειοψηφία, την 

αγορά από το ∆ήµο Ζαγοράς – Μουρεσίου, (µεγαλοµέτοχο της εν λόγω 

πολυµετοχικής αναπτυξιακής Α.Ε), χιλίων διακοσίων (1.200) µετοχών αξίας 36.000 

€. Η αύξηση αυτή δεν ολοκληρώθηκε, διότι δεν έγινε η καταβολή τόσο του ποσού 

που αφορούσε στο ∆ήµο µας όσο και των υπολοίπων ενδιαφεροµένων, µέσα στο 

χρονικό πλαίσιο που ορίζεται από την κείµενη νοµοθεσία.  

Για το λόγο αυτό η προαναφερόµενη αναπτυξιακή εταιρία µε απόφαση της 

Τακτικής Γενικής Συνέλευσης των Μετόχων της, που πραγµατοποιήθηκε στις 

25/04/2016 προέβη εκ νέου σε αύξηση του Μετοχικού της Κεφαλαίου κατά το ποσό 

των 150.000,00 ευρώ µε καταβολή µετρητών και έκδοση 5.000 νέων µετοχών, 

ονοµαστικής αξίας 30,00 ευρώ εκάστη. Ακολούθως µε το µε αριθ. πρωτ. 

270/06.06.2016 έγγραφό της που µας απέστειλε, στο οποίο επισυνάπτεται η 

οικονοµοτεχνική µελέτη βιωσιµότητας, που συνέταξε για την συγκεκριµένη αύξηση 

του µετοχικού της κεφαλαίου, ζητά την συµµετοχή του ∆ήµου στην εν λόγω αύξηση. 

Η αναγκαιότητα αύξησης του µετοχικού κεφαλαίου της Ε.Α.Π. Α.Ε, που αποτελεί και 

τη µοναδική Πολυµετοχική Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α στο Νοµό Μαγνησίας, πηγάζει 

από τη βούληση της διοίκησης της εταιρίας για την περαιτέρω ανάπτυξη των 

δραστηριοτήτων της, και την εξοικονόµηση πόρων από εθνικά και κοινοτικά 

συγχρηµατοδοτούµενα προγράµµατα, µε σκοπό την εξασφάλιση του αναπτυξιακού 

µέλλοντος των τοπικών κοινωνιών της περιοχής µας.  

Λαµβάνοντας υπόψη το άρθρο 253 του ν. 3463/2006 (Κ.∆.Κ), προτείνω να 

προβούµε σε έγκριση της οικονοµοτεχνικής µελέτης βιωσιµότητας, την οποία έχει 

εκπονήσει η ανωτέρω εταιρεία και να εγκρίνουµε εκ νέου την συµµετοχή του ∆ήµου  

στην προλεχθείσα αύξηση του µετοχικού κεφαλαίου.  

Κατόπιν τούτων το ∆ηµοτικό Συµβούλιο καλείται να αποφασίσει :  

α) την ανάκληση της υπ. αριθ. 172/2015 απόφασης του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου η οποία έχει καταστεί ανενεργή και ουδέποτε υλοποιήθηκε  

β) την έγκριση της οικονοµοτεχνικής µελέτης βιωσιµότητας της ΕΤΑΙΡΙΑΣ 

ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. Α.Ε) – Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α. και  

γ) τη συµµετοχή του δήµου µας στην αύξηση του µετοχικού κεφαλαίου της εν 

λόγω εταιρείας.  

 
Ο ∆ήµαρχος Ζαγοράς Μουρεσίου 

Παναγιώτης Κουτσάφτης 

  

*********************** 

Στην συνέχεια τέθηκε υπόψη του σώµατος προς ενηµέρωση η οικονοµοτεχνική 

µελέτη βιωσιµότητας της Εταιρείας Ανάπτυξης Πηλίου ( η οποία επισυνάπτεται και 

αποτελεί αναπόσπαστο µέρος της παρούσης). 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία ανέφερε τα παρακάτω: 
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Έχει έσοδα η επιχείρηση και πως πληρώνεται το προσωπικό της; Ο ∆ήµος µας 

µπορεί να διαθέσει αυτό το ποσό και αν θα διατηρήσει το πλειοψηφικό πακέτο 

µετοχών; Οι άλλοι µέτοχοι έδωσαν το ποσό που τους αντιστοιχεί; 

*********************** 

 

Στις παραπάνω ερωτήσεις απάντησε ο κ. ∆ήµαρχος ο οποίος και πρότεινε την 

ανάκληση της 172.2015 Α.∆.Σ., την έγκριση της οικονοµοτεχνικής µελέτης 

βιωσιµότητας της Ε.Α.Π. και την συµµετοχή του ∆ήµου µας στην αύξηση του 

Μετοχικού Κεφαλαίου της Ε.Α.Π. µε το ποσό των 36.000,00 € το οποίο αντιστοιχεί σε 

1.200 µετοχές. 

Κατόπιν, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της ανάκλησης της 172.2015 Α.∆.Σ. , της έγκρισης της οικονοµοτεχνικής 

µελέτης βιωσιµότητας της ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. Α.Ε) – 

Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α. και της συµµετοχής του ∆ήµου µας στην αύξηση του 

Μετοχικού Κεφαλαίου της εν λόγω εταιρείας µε ποσό ύψους 36.000,00 €, σύµφωνα 

µε την εισήγηση του κ. ∆ηµάρχου,  ψήφισαν δεκαπέντε (15) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, 

ήτοι: 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία,  

ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος,οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Χιώτης 

∆ηµήτριος - Μαρίνος, κ. Τσελεπής Απόστολος, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης 

Κωνσταντίνος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος  κ. Βασταρδής Κων/νος, ο Αντιδήµαρχος κ. 

Γαρυφάλλου Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς Βασίλειος,κ. 

Κουτσελίνης Προκόπιος, κ. Σαµαρά Μαρία ,κ. Μπρίζης Θεόδωρος, κ. Λάσκος 

Κωνσταντίνος και  κ. Ευαγγέλου Νικόλαος. 

 

Κατά  της εισήγησης του κ. ∆ηµάρχου,  ψήφισε ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουρελάς 

Τριαντάφυλλος. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη:  

• Την εισήγηση του κ. ∆ηµάρχου  

• Την 172.2015 Α.∆.Σ.  

• Tην οικονοµοτεχνική µελέτη βιωσιµότητας της ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. Α.Ε) – Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α. 

• Τα λοιπά στοιχεία του φακέλου  

• Τα αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
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α) Ανακαλεί την υπ. αριθ. 172/2015 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. 

β) Εγκρίνει την οικονοµοτεχνική µελέτη βιωσιµότητας της ΕΤΑΙΡΙΑΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

ΠΗΛΙΟΥ Α.Ε (Ε.Α.Π. Α.Ε) – Αναπτυξιακή Α.Ε Ο.Τ.Α. 

γ) Εγκρίνει την συµµετοχή του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου στην αύξηση του 

µετοχικού κεφαλαίου της εν λόγω εταιρείας µε ποσό ύψους 36.000,00 ευρώ, το 

οποίο αντιστοιχεί σε 1.200 µετοχές και πιστώνεται στον ΚΑ 10-7521.01 του 

προϋπολογισµού του.  

Εκδηλώνει την επιθυµία για ανάληψη µεγαλύτερου ποσού από την αναλογία του στο 

υφιστάµενο µετοχικό κεφάλαιο και συγκεκριµένα µε αγορά από το ∆ήµο επιπλέον 

τριακοσίων (300) µετοχών.  

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 146/2016.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής:  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                      ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά,12.07.2016  

                                 Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ZΑΓΟΡΑΣ – ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 
                                              κ.α.α. ο Αναπληρωτής του  
                                                               

 

                                        ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  
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